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SĒDES PROTOKOLS 

LIEPĀJĀ 
 

2024. gada 11. jūlijā   Nr.2/2.2.8 Nr.233             
 

 

 
SĒDE SASAUKTA 2024. gada 8. maijā pulksten 15.00 
SĒDE ATKLĀTA 2024. gada 8. maijā pulksten 15.00 
SĒDI VADA SPORTA KOMISIJAS PRIEKŠSĒDĒTĀJS Aivis Tints 
SĒDĒ PIEDALĀS KLĀTIENĒ 6 Sporta komisijas locekļi:      
Normunds Atvars 
Edgars Golts  
Gatis Griezītis 
Artis Lagzdiņš  
Salvis Roga 
Armands Tomašs  
SĒDĒ NEPIEDALĀS 4 Sporta komisijas locekļi: 
Roberts Klēpis - darba apstākļu dēļ 
Armands Misus - darba apstākļu dēļ  
Elans Strazdiņš - darba apstākļu dēļ 
Pāvels Sereda- darba apstākļu dēļ  
SĒDI PROTOKOLĒ Sporta komisijas sekretāre Zane Klaiše                                                                                                                                                                                                                             
DARBA KĀRTĪBĀ: 
1. Par futbola dotāciju sadalījumu, ieteikumi futbola sporta klubu līdzfinansēšanai. 
2. Par badmintona attīstību Liepājā. 
3. Par sporta sacensību un pasākumu līdzfinansēšanas projektu iesniegšanas un 
izskatīšanas kārtības maiņu. 

4. Dažādi. 
 

1. 
Par futbola dotāciju sadalījumu, ieteikumi futbola sporta klubu līdzfinansēšanai. 
ZIŅO: Aivis TINTS 
 
 
 
 
 
 

- Ņemot vērā, ka futbolu spēlējošo jaunatni pārstāv vairākas 
organizācijas, Liepājas valstspilsētas pašvaldības Sporta 
komisijai (turpmāk – Komisija) tiek lūgts sniegt konceptuāls 
atbalsts Liepājas Sporta pārvaldes (turpmāk – Sporta pārvalde) 
sporta budžeta kodā apstiprinātajam budžetam 140 000 euro 
apmērā sadalījumam.   
   Tā kā Liepājas Futbola skolas audzēkņi pārstāv arī Grobiņas 
kluba komandu, futbolam apstiprināto budžetu ir nepieciešams 
sadalīt sekojoši: 
- FK Liepāja - 55 000 euro 
- Grobiņa/ LSSS - 20 000 euro 
- Jaunatnes sports (Futbola akadēmija) - 65 000 euro 
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    Lai līdz 2024. gada 17.maijam veiktu Latvijas valstsvienības 
Florbola atlases turnīra telpu nomas rēķina 16 365 euro 
apmaksu, informēju, ka šo rēķinu varētu nosegt no Futbola 
attīstībai paredzētās naudas, ko paredzēts atgriezt ar budžeta 
grozījumiem. 

     Jautājuma izskatīšanas gaitā apspriešanā piedalās visi klātesošie komisijas locekļi, un 
tiek izteikti šādi viedokļi un priekšlikumi: 

- jauniešu sportam paredzētais finansējums jānodala no klubu dotācijām, virzoties  
uz kārtību, ka katrs klubs dotācijā saņem finansējumu proporcionāli Liepājas 
futbola skolas audzēkņu skaitam, kas spēlē klubā; 

-  lielo klubu (futbols, basketbols, hokejs, florbols)  dotācijas jānodala no pārējo 
klubu līdzfinansējuma konkursa, jo šādi lēmumi ir politiski, pilsētai nozīmīgi un 
nav Komisijas kompetencē; 

-  ar klubiem neslēgt dotāciju līgumu, bet slēgt pakalpojumu līgumu, nosakot 
kritērijus - spēļu apmeklētāju skaists, vieta turnīra reitingos un tabulās uc. 

KOMISIJA, atklāti balsojot ar 7 balsīm par, pret - nav, atturas - nav, 
NOLEMJ:  

1. Konceptuāli atbalstīt Sporta pārvaldes sporta budžeta kodā apstiprinātā budžeta 
sadali.  

2. Pieņemt zināšanā informāciju par  16 365 euro novirzīšanu no futbola attīstības 
budžeta koda, lai sektu Florbola čempionāta atlases turnīra telpu nomu. 

3.  Lūgt Komisijas locekļiem Artim Lagzdiņam un Edgaram Goltam sniegt 
priekšlikumus Sporta pārvaldei par kritērijiem, kurus varētu iekļaut klubu dotācijas 
līgumā, lai finansējuma sadale būtu vienlīdzīga.  

 
2. 

Par badmintona attīstību Liepājā. 

ZIŅO: Aivis TINTS 
 
 
 
 
 

- Ir saņemts Komisijai adresēts  Liepājas Senioru Sporta Kluba 

(turpmāk - LSSK) badmintona grupas vadītāja Aigara Breča 

iesniegums, kurā tiek informēts par badmintona attīstības 

problēmām pilsētā. Galvenokārt tiek norādīts uz plānoto Liepājas 

Rietumkrasta vidusskolas sporta zāles renovāciju un citu 

vispārizglītojošo skolu sporta zāļu nepieejamību brīvdienās, kas 

apgrūtina badmintona treniņu un sacensību procesu. Vēstule 

informācijai elektroniski izsūtīta visiem Komisijas locekļiem. 

 

     Jautājuma izskatīšanas gaitā apspriešanā par badmintona attīstības problēmām 
pilsētā piedalās visi klātesošie komisijas locekļi, uzsverot, ka primāri vispārizglītojošo 
skolu sporta zāļu funkcijām ir jāatbilst skolu izvirzītām prasībām, ne atsevišķu sporta klubu 
noteikumiem. Sacensības  būtu lietderīgāk organizēt vienas vērienīgākas un manēžā, ne 
vairākas maznozīmīgas skolu sporta zālēs. Par skolu pieejamību klubam ieteiks 
sazināties ar skolu direktoriem un Liepājas Izglītības pārvaldi. 
KOMISIJA, atklāti balsojot ar 7 balsīm par, pret - nav, atturas - nav, NOLEMJ:  

1. Pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par badmintona attīstību Liepājā. 
2. Lūgt Sporta pārvaldei sagatavot un nosūtīt atbildes vēstuli LSSK 

badmintona grupas vadītājam.  
 

3. 
Par sporta sacensību un pasākumu līdzfinansēšanas projektu iesniegšanas un 

izskatīšanas kārtības maiņu. 
ZIŅO: Aivis TINTS 
 
 
 
 

- Sporta pārvaldē tiek izskatīta iespēja mainīt līdzšinējo sporta 
sacensību un pasākumu līdzfinansēšanas projektu pieteikumu 
iesniegšanas un izskatīšanas kārtību, pārstrādājot Sporta pārvaldes 
nolikumu “Par sporta sacensību un pasākumu projektu 
līdzfinansēšanu”. Tiek izskatīti vairākas idejas un priekšlikumi, 
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piemēram, sporta pasākumus un sacensības jau projektu 
iesniegšanas un vērtēšanas brīdī iedalīt pamatvirzienos. Iespējamie 
varianti - pilsētai nozīmīgie pasākumi (rallijs, maratoni u.c), tautas 
sports (pilsētas turnīri, čempionāti u.c.), amatieru/entuziastu sports 
(šautriņmešana, svarcelšana u.c.).  

    Jautājuma izskatīšanas gaitā tiek izteikts priekšlikums projektu pieteikšanu organizēt 
divas reizes gadā.  
KOMISIJA, atklāti balsojot ar 7 balsīm par, pret - nav, atturas - nav, NOLEMJ:  

1. Pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par Sporta pārvaldes nolikuma  
“Par sporta sacensību un pasākumu projektu līdzfinansēšanu” maiņu.  

 
4. 

       Dažādi. 
ZIŅO: Aivis TINTS 
 
 

- No Komisijas locekļiem ir saņemti vairāki priekšlikumi un viedokļi 
par situāciju sporta jomā Liepājā. Dodu vārdu Komisijas locekļiem, 
kuri vēlas izteikties. 

 

Jautājuma izskatīšanas gaitā A. Lagzdiņš izsaka šādus priekšlikumus: 
- Ir nepieciešams celt treneru kvalifikāciju, lai tie spētu sagatavot audzēkņus 

kvalitatīvā līmenī augstu sasniegumu sportam; 

- Sporta pārvaldei veikt sarunas ar sporta federāciju pārstāvjiem, par izmaiņām 
kas jāveic, lai tās pēc tam pašvaldībām varētu piešķirt līdzekļus, par 
sagatavotiem augstas klases sportistiem. Liepāja sagatavo izlases līmenī gan 
vieglatlētus, gan hokejistus, gan basketbolistus, bet valsts par viņu 
sasniegumiem dod finansējumu sporta federācijām, ne sporta skolām, tas būtu 
jāmaina. 

E.Golts izsaka šādu priekšlikumu: 
- aicina Sporta pārvaldei virzīt ideju, par nepieciešamību apvienot visas sporta 

skolas vienā, tā tiks nodrošināts kvalitatīvās mācību process un ietaupīti līdzekļi, 
kas šobrīd tiek tērēti katras skolas administratīvajam korpusam.  

G.Griezītis izsaka šādu priekšlikumu: 
- Sporta komisijas sastāvā ir jāiekļauj deputāti, kuri ir Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas (turpmāk- Komiteja) sastāvā, tas uzlabotu komunikāciju un 
informācijas apmaiņu, jo jautājumi, ko akceptē Komisija pārsvarā tiek virzīti 
izskatīšanai Komitejā. 

KOMISIJA NOLEMJ:   
1. Lūgt Sporta pārvaldei iepazīties un izvērtēt priekšlikumu realizēšanas 

iespējas. 
 
 

Sēde slēgta 2024. gada 8. maijā pulksten 17.00 

 
SPORTA KOMISIJAS PRIEKŠSĒDĒTĀJS Aivis Tints 
SPORTA KOMISIJAS SEKRETĀRE 
 

Zane Klaiše 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 


